

8天加勒比海,巴哈馬等四國繽紛之旅

乘坐169,400噸 MSC Seascape郵輪

出發日期: 2024年08月17日

行程亮點:

*探索普拉塔港,遊覽聖胡安加勒比海歷史

古都及感受巴哈馬的陽光與空氣

*暢遊大海之上,遠離城市喧囂

雙人內倉房 每位加幣 \$1798起

保證加航直航,免費1件寄倉行李

價錢包括: 郵輪船費,來回多倫多機票,港口稅,離境稅

日期	地點	到達	開出
Sunday, August 17	Miami, FL邁阿密, 美國		6:00pm
Monday, August 18	At Sea海上同樂		
Tuesday, August 19	Puerto Plata, Dominican Republic普拉塔港	9:00am	4:00pm
Wednesday, August 20	San Juan, Puerto Rico聖胡安, 波多黎各	9:00am	4:00pm
Thursday, August 21	At Sea 海上同樂		
Friday, August 22	Nassau, Bahamas拿騷, 巴哈馬	Noon	8:00pm
Saturday, August 23	Ocean Cay Marine Reserve, Bahamas巴哈馬	9:00am	10:00pm
Sunday, August 24	Miami, FL邁阿密, 美國	7:00am	

MSC地中海海逸線號

MSC Seascape 向紐約市致敬,紐約作為目的地代表著探索精神和文化體驗,而這正是 MSC 地中海郵輪賓客體驗的核心。因此,設計特色、公共區域和場地名稱均受到美國大都市的啟發。其中包括位於賭場中心的自由女神像複製品和一個新設計的廣闊零售和娛樂區,恰如其分地命名為時代廣場。這個新區域的主要特色是令人印象深刻的 8.5 米高 LED 牆,橫跨四個甲板,投影出曼哈頓這個娛樂中心的標誌性天際線,可以從白天到晚上變化。 MSC Seascape 長 1,112 英尺,是船隊中最長的船隻,提供 139,930 平方英尺的戶外空間。突出的設計特色包括壯觀的玻璃地板嘆息橋,它位於無邊泳池上方72 英尺處,令人驚嘆的全景船尾電梯以及位於海濱長廊的船兩側的時尚玻璃地板走道。 MSC 海景號擁有 7,567 平方英尺的專用兒童空間(船隊中最大的)和經過重新設計的房間,可提供無與倫比的體驗。從裝潢、設計色彩到區域主題,MSC海景兒童俱樂部以充滿未來感的全新主題,致力於太空和行星探索,讓所有孩子都有機會觸碰星空。

價錢包括: 郵輪船費, 來回多倫多機票, 港口稅, 離境稅。

(並不包括: 船上小費,機場至碼頭之來回接送,及郵輪公司保留收取燃油附加費之權利。)

注意: 特惠價郵輪船艙分配由郵輪公司確定, 本公司不能保證特定的客艙或樓層位置。

由於航空公司、郵輪公司等不定時調整價格,以上行程及價格如有變動恕不另行通知;另郵輪之行程以郵輪公司所公佈

之爲準。各位歡迎隨時來電諮詢郵輪公司會員優惠,此優惠受若干條款限制。









905-604-9288

郵輪專線

905-474-9628

Suite 501, 3621 Hwy 7 E. Markham, ON L3R 0G6 webbooking@nghtours.com

www.nghcruise.com





TICO REG 3178982 (RETAIL) & 4062568 (WHOLESALE)



8 days Caribbean & Bahamas

MSC Seascape Tonnage: 169,400 tons

August 17, 2024

Itinerary Highlights:

- * Explore Puerto Plata, visit the volcanic island of Tortola
- * Tempting food and thrilling activities are await you onboard





The price includes: Cruise fare, Round-trip Airfare from Toronto, Round Trip Transfer, and Port Charges, Gov. Tax.

Date	Port	Arrive	Depart
Sunday, August 17	Miami, FL		6:00pm
Monday, August 18	At Sea		
Tuesday, August 19	Puerto Plata, Dominican Republic	9:00am	4:00pm
Wednesday, August 20	San Juan, Puerto Rico	9:00am	4:00pm
Thursday, August 21	At Sea		
Friday, August 22	Nassau, Bahamas	Noon	8:00pm
Saturday, August 23	Ocean Cay Marine Reserve, Bahamas	9:00am	10:00pm
Sunday, August 24	Miami, FL	7:00am	

MSC Seascape

MSC Seascape pays tribute to New York City, which as a destination represents the spirit of discovery and cultural experiences that is at the heart of the MSC Cruises guest experience. As such, the design features, public areas and venue names are inspired by the metropolitan U.S. city. These include a replica of the Statue of Liberty at the heart of the casino and a newly designed expansive retail and entertainment area, aptly named Times Square. The main feature of this new area is an impressive 8.5 meter-high LED wall spanning four decks with a projection of the iconic skyline of this entertainment hub in Manhattan that can change from day to night. At 1,112 feet, MSC Seascape is the longest ship in the fleet and offers 139,930 ft2 of outdoor space. Stand-out design features include spectacular glass-floored Bridge of Sighs, which is 72 feet above the Infinity Pool, stunning panoramic aft elevators and stylish glass-floor catwalks on either side of the ship on the waterfront promenade. With 7,567 ft2 of dedicated kids' space, the largest in the fleet, and re-designed rooms, the kids' area on board MSC Seascape offers an unmatched experience. From the décor, design colors, and themes of the areas, the MSC Seascape's Kids Club will give all children a chance to reach for the stars, thanks to a futuristic new theme, dedicated to space and planetary exploration.

The price includes: cruise fare, round-trip airfare from Toronto, round trip transfer, and port charges, Gov. tax. (Excludes: on-board gratuities, round-trip transfers from airport to terminal, and cruise lines reserve the right to charge fuel surcharges.)

Note: Special rate cruise cabin assignments are determined by the cruise line and cannot guarantee a specific cabin or floor location.

Rates are per person. Price may be withdrawn at any time without notice. Space is subject to availability at time of booking. Valid on new individual booking only. NGH Cruise reserves the right to change at any conditions at any time without notice.







MARKHAM / NGH TOURS

CRUISE LINE

905-604-9288 905-474-9628

Suite 501, 3621 Hwy 7 E. Markham, ON L3R 0G6 webbooking@nghtours.com

www.nghcruise.com





